
RØDOVRE KOMMUNE  

Helhedstilbuddet Skovmoseskolen 
 

Skolebestyrelsesmøde, onsdag den 29. april 2025 kl. 17.00-20.00. Mødet afholdes i skolens relations lokale 
 
Forældrerepræsentanter:  
Camilla Valsted, Claus Wallin, Janni Frandsen, Christian Harpsøe, Karsten Gjessing,  Atle W og Kim Wilde  

 
Medarbejderrepræsentanter: Børne- og Skoleudvalget:  Ledelsesrepræsentanter: 
Mette Gill og Ane Maurer  Henriette Hesselmann  Mia Stender og Helle Vejby Rømer 
 
Afbud: Heniette. 

  

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt ☺ 

2. Opfølgning på seneste referat: Godkendt ☺ 

3. Valg af dirigent: frihed under ansvar ☺  

4. Besøg af Skolechef Pernille Weinreich Matthiesen:  

Orientering: Connector er fortsat sat på i samarbejdet med skoleudvikling på Helhedstilbuddet Skovmoseskolen ift. den 

videre proces med definition af målgruppe og definition af helhedstilbuddet. Bestyrelsen udtrykker ønske om at være tæt 

på i samarbejdet med ledelsen og forvaltning. 

a. Kort præsentation: præsentationsrunde af alle. 

b. En kort snak om skoleudviklingssamtale (11. juni): Skolebestyrelsen er inviteret med i samarbejdet, samt indkaldt til 

skoleudviklingssamtalen d. 11.06.2025 kl. 15.00-17.00 

5. Besøg fra SpecialSport v/Trine: Trine startede Specialsport på Skovmoseskolen. SpecialSport samarbejder nu med ca. 90 

foreninger og ca.  34 kommuner.  

Specialsport har til mål at komme ud til skolerne i højere grad. Der kunne fx ønskes faste forløb på faste klassetrin, eller 

emnet SpecialSport kunne komme på visitationsmøder, hvor forældre får udfyldt kontaktkort fra Specialsport. Ønskerne 

tænkes således så det bliver en fast del af skoleårshjulet, hvis Skovmoseskolen beslutter dette. Trine spørger ind til 

muligheden for at lave en fritidspolitik på HTS? Ledelsen gå videremed forslaget. Skolebestyrelsen har positive oplevelser fra 

hold via Specialsport. Skolebestyrelsen har forslag om en lærer og en pædagog fra hvert trin tilknyttes som opgaveansvarlig 

i samarbejdet med Specialsport.  

 

Slides fra Trines oplæg: se vedhæftet bilag  

 

Link til SpecialSport: https://specialsport.dk/stot-

os/?gad_source=1&gbraid=0AAAAAo64o3NFoHX69i0geoEy7y8ZrxIxH&gclid=Cj0KCQjw8cHABhC-

ARIsAJnY12xjLHcIeeO9JS1UihkTHxZf2SJbBdGcZIAeji5w59lcxX8aU-lyyE0aAlAFEALw_wcB 

 

 

https://specialsport.dk/stot-os/?gad_source=1&gbraid=0AAAAAo64o3NFoHX69i0geoEy7y8ZrxIxH&gclid=Cj0KCQjw8cHABhC-ARIsAJnY12xjLHcIeeO9JS1UihkTHxZf2SJbBdGcZIAeji5w59lcxX8aU-lyyE0aAlAFEALw_wcB
https://specialsport.dk/stot-os/?gad_source=1&gbraid=0AAAAAo64o3NFoHX69i0geoEy7y8ZrxIxH&gclid=Cj0KCQjw8cHABhC-ARIsAJnY12xjLHcIeeO9JS1UihkTHxZf2SJbBdGcZIAeji5w59lcxX8aU-lyyE0aAlAFEALw_wcB
https://specialsport.dk/stot-os/?gad_source=1&gbraid=0AAAAAo64o3NFoHX69i0geoEy7y8ZrxIxH&gclid=Cj0KCQjw8cHABhC-ARIsAJnY12xjLHcIeeO9JS1UihkTHxZf2SJbBdGcZIAeji5w59lcxX8aU-lyyE0aAlAFEALw_wcB
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6. Kort status omkring på livet på skole 

a. Opfølgning på pædagogisk weekend + Handleplan Connectorrapport: pædagogisk weekend forløb med Pernille 

skolechefs deltagelse med præsentation af Rødovre Kommunes nye skolechef. Connectors konsulenter Ian og 

Mikkel var deltagende faglige oplæg. Connector deltager også de kommende måneder i det videre forløb med 

handleplanen for Skovmoseskolen. Ian fra Connector kommer på dagens skolebestyrelsesmøde og præsentere 

handleplanen. 

b. Visitation: tidligere havde man max 8 børn på visitation, seneste visitationsmøde var der 22 børn på visitation.  

c. Teamdannelse: ledelsen er færdig med teamdannelse, ledelsen er i gang med individuelle medarbejdersamtaler 

forberedende op til ledelsen sender en skriftlig orientering ud til alle medarbejdere. 

d. Koloni og lejrskoler: der er økonomi til koloni og lejrskole. 

 

7. Initiativer på skolen* (fast punkt fremover): forslag om at punktet indføres som fast punkt. Det er hermed vedtaget. 

8. Forældrebrev fra skolebestyrelsen på Aula: forperson Janni har til skolebestyrelsen sendt udkast til brevet. Skolebestyrelsen 

er velkommen til at sende kommentarer til brevet. Janni sender det færdige brev til ledelsen, som sender brevet ud til alle 

forældre og medarbejdere. 

9. Nyt fra 

a.  Ledelsen: Skolen er i gang med institutionsbesøg forud for de kommende to 0. klasser skoleåret 2025/2026. 

Fredag d. 02.05 holder vi indvielse af den nye have, samt fejring af to fastansatte i ledelsen.  

Ledelse har planlagt et it møde ift. opsætning og indhold til skolens hjemmeside. Husk at få lagt info om gl. elevfest 

på hjemmesiden. Skolen har planlagt de to kommende forældremøder for nye forældre, der kommer snart 

nærmere information ud til de nye forældre. 

b. Medarbejderrepræsentanter: kigger frem mod afklaring af den endelige teamdannelse.  

c. Forpersonen - formandsmøder, møder med de andre BS-formænd: der har været afholdt formandsmøde med 

Pernille skolechef og Flemming politiker. Der var ingen aktuelle punkter for HTS, det opleves Pernille og Flemming 

positivt deltager tæt i samarbejde med skolebestyrelserne. 

 

 

10. Evt.  

a. Skolebestyrelsesvalg, Hvem er på valg og hvornår? Bestyrelsen har en vakant plads. Interesserede forældre er 

velkomne til at melde sig til bestyrelsesvalg. 

b. Næste mødedato 26. maj og afslutning d. 25. juni hos Kim. 

c. Helle udarbejder møderække med datoer for skolebestyrelsesmøder kommende skoleår.  

d. Temaaften (fx. omkring skolens tilbud): forslag om at holde mini-messe for forældre, hvor skolens vejledere, STU 

vejleder og Trine fra Specialsport deltager. 

e. Forslag om at holde dage, hvor forældrene kan komme og se hvad man laver i klasserne. Nogle klasser har inviteret 

forældre ind. Der gives en opfordring fra bestyrelsen om alle klasser inviterer forældre. Der drøftes om dette kunne 

blive en obligatorisk del for alle klasser. Der opleves forældredeltagelse med god tilslutning 7 ud af 9, det kan varmt 

anbefales som en fast del af årshjulet. 
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Opsamlingspunkter og kommende punkter 

• Temaaften (fx. omkring skolens tilbud) 

• Sager fra forældre 

• Skoleudviklingssamtale 

• Medicinhåndtering i fremtiden 

• Mødedatoer for næste skoleår 

• 10. kl. – Hvad gør skolen fremover? Og andre skoler 

• Ting fra connectorrapporten – målgr + vision 

• Hængeparti ift. opfølgning på budget med en udtalelse fra Claus omkring koloni. 

• Oprettelse af Netværk/Vidensdeling med andre specialskoler mv. 

 

Initiativer på skolen/fremtidsdrømme 

*Søskendegruppe 

*Fab Lab 

*Pædagogiske Indsatsteam = PIT 

*Læsevejleder indsatser 

*Matematik 

*Fagbånd 

*Boardmaker 

*Seksual vejleder 

 

 

 


